

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, NOVEMBER 1, 1979

(3)

[Text]

The Standing Committee on External Affairs and National Defence met at 3:38 o'clock p.m., the Vice-Chairman, Mr. Frank Hamilton, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Blackburn, Caccia, Crouse, Duclos, Dupras, Fish, Forrestall, Fretz, Graham, Hamilton (*Swift Current-Maple Creek*), Higson, Lachance, Lane, Lapointe, MacLaren, McKenzie, McLean, Ogle, Prud'homme, Reimer, Stewart and Wenman.

Other Members present: Messrs. McCuish, Robinson (*Etobicoke-Lakeshore*) and Taylor (*Bow River*).

Appearing: The Honourable Martial Asselin, Senator, Minister of State for CIDA.

Witness: Mr. Michel Dupuy, President, Canadian International Development Agency.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, October 15, 1979, relating to Supplementary Estimates (A) for the fiscal year ending March 31, 1980. (*See Minutes of Proceedings, Tuesday, October 30, 1979, Issue No. 1*).

The Chairman called Vote 30a relating to CIDA under External Affairs.

The Minister made a statement, and with the witness, answered questions.

At 5:36 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 1^{er} NOVEMBRE 1979

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale se réunit aujourd'hui à 15 h 38 sous la présidence de M. Frank Hamilton (vice-président).

Membres du comité présents: MM. Blackburn, Caccia, Crouse, Duclos, Dupras, Fish, Forrestall, Fretz, Graham, Hamilton (*Swift Current-Maple Creek*), Higson, Lachance, Lane, Lapointe, MacLaren, McKenzie, McLean, Ogle, Prud'homme, Reimer, Stewart et Wenman.

Autres députés présents: MM. McCuish, Robinson (*Etobicoke-Lakeshore*) et Taylor (*Bow River*).

Comparait: L'honorable Martial Asselin, sénateur, ministre d'État chargé de l'ACDI.

Témoin: M. Michel Dupuy, président, Agence canadienne de développement international.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du 15 octobre 1979 concernant le Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980. (*Voir procès-verbal, mardi 30 octobre 1979, fascicule n° 1*).

Le président met en délibérations le crédit 30a, ACIDI, sous la rubrique Affaires Extérieures.

Le ministre fait une déclaration et, avec le témoin, répond aux questions.

A 17 h 36, le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Peter M. Hucal

Clerk of the Committee